
 
 

Skolebestyrelsesmøde den 14. november 2023 
 

kl. 17:00-20:00 på afdeling Sjørslev 
 

Indbudte: 

Forældre: Line Boy Nielsen, Mette Hulemand Maul, Sigrid Cecillie Juel Hansen, Birgitte B. 

Nørregaard, Vibeke Mikkelsen, Michael N. Nielsen og Morten B. Madsen 

 

Medarbejderrepræsentanter: Marit Hughes, Nanna Larsen, Mette Skytte 

 

Elevrepræsentanter: Lucas 9.D og Ida 8.E 

 

Ledelse: Thomas V. Rasmussen, Erik Raaby og Peter Rasmussen 

 

Mødeleder: Bestyrelsesformanden 

 

Referent: Erik Raaby 

 

Afbud: Vibeke Mikkelsen 

 
 

Dagsorden / Referat 

Godkendelse af dagsorden og referat (Kl. 17:00) 
 

Ansvar for punktet: Sice 

 

Referat 

• Godkendt 

 

 

Kort præsentation af ny skoleleder (Kl. 17:05) 

 

Ansvar for punktet: Sice og Peter 

 

Referat 



• Det handler om eleverne. 

• Meget erfaring fra tidligere skolelederjobs. 

• Hvis der tales med stolthed om vores skole så er vi godt på vej. 

• Håber på et rigtig godt samarbejde. 

 

Elevrådet (Kl. 17:25) 
Ansvar for punktet: Elevrådet 

 

Referat 

• Plakater omkring sprog og sprogbrug er ophængt i Kjellerup. For at gøre opmærksom 

på at sprog betyder noget. Lavet af elevråd sidste skoleår. En del af forskningsprojekt 

omhandlende Børn og Demokrati. 

• Dekoration og indretning af elevrådslokale i Kjellerup Hallen. 

• Elevrådet afholder julebanko for 4.-9. årgang. 

• Lavet mini-elevråd på afd. Vinderslev. 

• Elevråd laver julekonkurrencer på afd. Sjørslev. 

 

 

 

 

Feriepasning (Kl. 17:35) 
Ansvar for punktet: Pædagogisk Leder 

 

Beslutning: 

På næste møde d. 14.11., skal SB beslutte om vi fremover fortsat har åbent 3 steder el. 

samles i Kjellerup, på nær dagene i uge 31/32, hvor også skolestarterne kan komme. 

 

SB udtalte også at det økonomiske aspekt ved at holde åbnet 3 steder, skal med i 

overvejelserne ifor. Med at SB skal beslutte pasningstilbuddet på undervisningsfrie dage. 

 

Referat 

• Pasning på en matrikel. 

• Fokus på at der er kendte voksne. 

• Ugerne op til skolestart på egen matrikel. 

 

 

 

 

Trafik og sikker skolevej (Kl. 17:40) 
Ansvar for punktet: Peter 

 

Opfølgning: 

Trafiktælling 

Knallertparkering 

6. årgang involveres i skolepatrulje 

Skal lokalrådene involveres ift. Fokus på trafiksikkerhed? 

 

Referat 

• Line og Mette tager kontakt til lokalråd. 



• Vurdering at 6.årgang er for unge til at være skolepatrulje. 

•  

 

Vision og Principper (Kl. 18:00) 
Ansvar for punktet: Sice / Peter 

 

Vores fokus: 

Skal vi igangsætte et visionsarbejde først og herefter indarbejde / etablerer principper 

herefter. Således vil principper følge vores overordnede retning for Trekløverskolen.  

Principper på vej – til planlægning: 

Arbejdet med princip om Skolens arbejde med elevernes udvikling i skolens faglige og sociale 

fællesskaber (Inklusion og trivsel). 

Meddelelsesbog (og evt. herunder opdatering af princip om Skole-Hjem samarbejde og skolens 

og forældrenes ansvar i samarbejdet). 

 

Referat 

• Ledelsen udarbejder en mere konkret procesplan. 

• Præsenteres på kommende bestyrelsesmøde. 

• Positive tilbagemeldinger på forslag. 

 

 

 

 

Trivsel – status på præsentation af trivselsfolder til 

forældremøder, fungerer rådene i alle klasser? Og generel plan 

for fortsat trivselsarbejde i dette skoleår (Kl. 18:35) 
Ansvar for punktet: Sice 

 

Opfølgning: 

Overnatning og booking af lokaler som forældre. 

(Obs fejl i folderen.) 

D/B: 

Skal punktet / temaet indarbejdes i et princip for skole- hjemsamarbejde? 

Se punkt 6. Principper og visionsarbejdet. 

 

Referat 

• Bestyrelsen kigger på forløbet og overvejer om det er den rigtige model i forhold til 

trivselsråd. 

• Fortsat ønske om at samle forældre. 

• Bestyrelsen kommer med nyt udspil. 

 

 

 



 

 

Revalidering af princip for mobiltelefoner (Kl. 18:50) 
Ansvar for punktet: Sice 

 

Referat 

• Ønske fra bestyrelsen om at skolen gøres til mobilfri zone. 

• Udarbejdes et princip, der kan komme til høring blandt medarbejdere og elevråd. 

• Skolebestyrelse udarbejder forslag til princip, der sættes til debat blandt medarbejdere 

og elevråd. 

• Michael aftaler møde med elevråd sammen med Mette. 

• Som udgangspunkt vedtages princip på mødet d. 20. februar. 

 

 

 

Kort tilbagemelding fra dialogforum (Kl. 19:10) 
Ansvar for punktet: Sice 

 

Referat 

• Faglighed på dagsordenen 

o Hvad er faglighed? 

o Hvilke krav vil der være i fremtiden? 

o Hands-on undervisning sætter sig flere spor end traditionel undervisning. 

• Elevråd vil blive inviteret med til næste dialogforum. 

• Formål med dialogforum er, at det politiske udvalg mødes med bestyrelsesformænd og 

skoleledere. 

 

 

 

Skolens økonomi (Kl. 19:20) 
Ansvar for punktet: Peter 

 

Referat 

• Foreløbige beregninger tyder på at regnskab for 2023 går i balance. 

• Overskud i SFO skyldes flere tilmeldinger. 

 

 

 

Dagsorden til næste møde – forslag til punkter (Kl. 19:40) 
Ansvar for punktet: Sice 

 

Referat 

 

 

 

Godkendelse af referat – B (Kl. 19:50) 
Ansvar for punktet: Sice 

 

Referat 



 

 

 

 

Eventuelt (Kl.19:50) 
Ansvar for punktet: Sice 

 

Referat 

• Ure i klasseværelser – er de kommet. Peter følger op. 

 

Kommende punkter 
•  Ure. 

•  Meddelelsesbog. 

•  Chat GPT. 

Kommende mødedatoer 
• 9/1 – Vinderslev (17 – 20). 

• 20/2 – Kjellerup (17 – 20). 

• 9/4 – Sjørslev (17 – 20). 

• 11/6 – Vinderslev (17 – 20). 

 


